
 
 
 
 
PROTOKOLL  Nr 4 2009     Sid 1 (2) 
 
Fört vid konstituerande möte med styrelsen för Svenska Budo & 
Kampsportsförbundets Ju-jutsusektion 2009-03-21 i Stockholm 
 
Närvarande: 
Emil Gustafsson (ordförande), Gunnar Hoffsten (vice ordförande),  
Cecilia Nyström (sekreterare), Petra Fluor (kassör), Michael Kuntz (ledamot) 
 
 
 
§ 35 Mötets öppnande 
Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
 
§ 36 Val av justerare 
Petra Fluor valdes att justera dagens protokoll. 
 
§ 37 Tecknings- och attesträtt  
Styrelsen beslutade att kassören Petra Fluor och ordföranden Emil 
Gustafsson var för sig ska ha teckningsrätt för Svenska Budo- och 
Kampsportsförbundets Ju-jutsusektion. Teckningsrätten gäller för samtliga 
bank- och postärenden samt firma. Petra Fluor och Emil Gustafsson har 
dessutom sektionens attesträtt. 
 
§ 38 Vice ordförande  
Styrelsen utsåg Gunnar Hoffsten till vice ordförande i styrelsen.  
 
§ 39 Internationella representanter 
Sektionen har följande internationella representanter: 
Bertil Bergdahl Sekreterare, Ju-jitsu International Federations 
   domarkommitté 
Ola Johanson Ordförande, Ju-jitsu International Federations 
   Medlemsutvecklingskommitté 
Gunnar Hoffsten Revisor, Ju-jitsu European Union 
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§ 40 Funktionsansvariga 
Följande funktionsansvariga i sektionen fastställdes: 
 
Internationell verksamhet  Gunnar Hoffsten  
Landslagskapten, kamptävling Martin Ingholt 
Landslagskapten, partävling Isabelle Sarfati 
Landslagskapten, juniorer  Jonathan Askesjö 
Domaransvarig   Dan Andersson 
Tävlingssamordare   Niclas Sjöberg 
Stilsamordnare   Niclas Sjöberg 
Webmaster    Daniele Lepre 
Webredaktör    Helena Hugosson 
 
§ 41 Nya klubbar 
Föreningen Carlsson Gracie Jiu Jitsu, Stockholm, har sökt inträde i 
sektionen. Såvida inte distriktet har något att invända hälsar styrelsen dem 
varmt välkomna. 
 
§ 42 JJEU General Assembly 
Styrelsen beslutade att Gunnar Hoffsten representerar Sverige på JJEUU:s 
kongress i Podgorica, Montenegro i samband med EM den 29/5-2009. 
 
§ 43 Förfrågan om inköp av analysprogram   
Jonatan Askesjö har gjort en förfrågan om att köpa in ett analysprogram. På 
grund av minskat budgetutrymme beslutades att avslå begäran. Jonatan kan 
dock söka andra möjligheter till exempel via sponsring för att få tillgång till 
programvaran. 
 
§ 44 Nästa möte 
Nästa möte blir ett telefonmöte den 5/4-2009 kl. 21.00 
 
§ 45 Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
Vid protokollet     Justeras 
 



 
____________________    ____________________ 
Cecilia Nyström     Petra Fluor 


